
Møteinnkalling
Møtet gjelder Brukerråd

Dato og tid 1. oktober kl 17.30-19.00

Sted Personalrommet

Deltakere Olaf Strømme, Hege Wedø, Martin Skaug/Hege Håskjold, Tiril Thun
Hjorthol, Ulrich Winter Hansen, Trude Mathiesen

Referent Trude

Møteinnkaller Olaf og Trude

Meld forfall til trude.mathiesen@ou.trondheim.kommune.no

Saksnr. Sak
Møteinnkalling ble godkjent uten kommentarer.
Elevrådsstyret er på leirskole og deltar derfor ikke

1-24/25 Velkommen til ny FAU-leder, Hege Wedø
- Fau vil etablere en ny og mer brukervennlig nettside. Ønsker å skifte til noe mer
gjenkjennelig navn.
- Skal lage et årshjul.

2-24/25 Saker fra skolen
- Oppstart nytt skoleår: 400 elever, 45 elever første trinn (60 elever som gikk ut 7.
trinn). 24 nyankomne elever på innføring. Budsjettildeling er på 29 barn i innføring.
Info om GSI grunnskolens informasjonssystem.
- Økonomisk situasjon: GSI-tall er utgangspunkt for elevtildeling. Reduksjon i antall
elever (i det ordinære og i innføring) vil medføre inntrekk på budsjett. 470 elever i fjor,
400 elever i år.
- Per 1. oktober viser prognosen et merforbruk inneværende år mellom 1,5 mill og 2
mill. Vi har med oss et inntrekk fra i fjor på 1,2 mill.
- Nedgang gjennom 23/24 på ca 5 årsverk lærer og 6,5 årsverk miljøarbeider. Innføring
0,32 årsverk.
- Sykefravær pr 1. okt er 8,2 %. Det er det samme som tidligere år.
- Situasjonen på SFO
23 ansatte på sfo i fjor. I dag er vi 14 og to lærlinger.
1., 2. og 3. trinnene har gratis halvplass. Ingen bemanningsnorm. SFO har
omorganisert og er mer ute enn tidligere. 200 barn på SFO. Vi ønsker et tilbud som
elevene liker å være i. Deler dem i to grupper (1. og 2. og 3. og 4.). Ser en nedgang i
antall barn på 4. trinnet. Rammeplanen sier noe om hva god kvalitet i SFO er. Følger



ingen midler med.
- Lukking av avvik etter tilsyn om vold og trusler fra Arbeidstilsynet. Utgangspunktet
er et nasjonalt tilsyn fra 2023 knyttet til arbeidsmiljøloven. Innhold: Det helhetlige
arbeidet på skolen for å ivareta ansattes arbeidsmiljø. Pålegg om å gjennomføre trening
på ulike trusselbilder. Arbeidsmiljøenheten i kommunen etablerer kurs som skal tilbys
skolene. Dette er under arbeid.
Eventuelt
Referat fra Brukerråd legges på skolens hjemmeside


